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Finansudvalget 
Folketinget 
Christiansborg 
1240 København K 

Finansudvalget har den 28. april 2016 stillet følgende § 14 spørgsmål nr. 10 (ad 

aktstykke 82) efter ønske fra René Christensen (DF) til udlændinge-, integrations- 

og boligministeren, som hermed besvares. 

 

§ 14 Spørgsmål nr. 10: 

 

I forlængelse af svaret på spørgsmål 2 - bilag 1 bedes ministeren oplyse, om man 

har indikationer på, hvorvidt kommunerne vil udnytte rammen fuldt ud i forhold 

til etablering af almene familieboliger. 

 

Svar: 

 

Ministeriet ligger ikke inde med indikationer på, i hvilket omfang kommunerne vil 

udnytte deres tildelte ramme fuldt ud. 

 

Det har i to-partsforhandlingerne været et stærkt ønske fra KL, at der blev 

etableret en pulje til at understøtte etablering af små, billige almene boliger.  

 

Alle kommuner vil få mulighed for at søge om midler fra puljen, men det er klart, 

at behovet for nybyggeri ikke er lige stort i alle kommuner, da der er forskelle i 

kommunernes eksisterende boligforsyning. Det må derfor antages, at nogle 

kommuner ikke vil udnytte hele den ramme, de vil blive tildelt. Restrammen vil 

blive fordelt på kommuner med et større behov end det, der kan dækkes indenfor 

den tildelte ramme.  

 

Det forventes derfor på nuværende tidspunkt, at den samlede ramme vil blive 

udnyttet fuldt ud.  

 

 

 

Inger Støjberg 

/ 

Frank Bundgaard 
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